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Genç hekimlerin 
gösterdiği ilgi 

önemli
SANKO Üniversitesi Hastanesi Nefroloji 
Bölümü tarafından ‘‘Dahiliye Vaka 
Güncellemeleri” toplantısının ikincisi 
düzenlendi. Divan Otel’de Gaziantep ve çevre 
illerden alanında uzman hekimlerin katıldığı 
toplantıda, dahiliye alanındaki birbirinden 
farklı vakalarda güncel tedavi yöntemleri ile 
ilgili bilgiler paylaşıldı.

Samiha 
Ayverdi 

eserleriyle 
anıldı

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi (GBB) ve 
Türk Kadınları Kültür Derneği iş birliğinde 
vefatının 31’inci yılında mütefekkir, 
mutasavvıf, yazar Samiha Ayverdi eserleriyle 
anıldı.

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
ile Gaziantep İpekyolu Rotary 
Kulübü tarafından düzenlenen 
2. Otizm Umut Kampı, Seyri 
Antep Gençlik Merkezi’nde 
gerçekleştirildi. 

Otizimli 
depremzede 
çocuklar bu 

kampı çok sevdi

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) 
Başkanı Erol Özvar, İstanbul 
Teknik Üniversitesi Ayağazağa 
Yerleşkesi’nde düzenlenen Yapay 
Zeka, Dijitalleşme ve Büyük Veri 
Toplantısı’nda üniversitelerde 
yeni bölüm ve programların 
açılacağını duyurdu.

GAÜN’de 4 
yeni program 

açılıyor 

Şahinbey Kongre ve Sanat 
Merkezi’nde 20 Nisan 
tarihinde açılan ve 28 Nisan 
tarihine kadar açık kalan 
Çocuk Şenliği’nde Kral Şakir, 
Rafadan Tayfa, Alis Harikalar 
Diyarında, Çizmeli Kedi, 
Niloya, Keloğlan Masalları, 
Kukuli, ve ilizyon gösterileri 
çocuklarla buluştu. Çocuklar 
ayrıca şişme oyun gruplarıyla 
ve diğer etkinliklerle 
doyasıya eğlendiler.

Şahinbey 200 bine 
yakın kişiyi ağırladıErdemoğlu Holding 

HEdEf büyütüyor
Erdemoğlu Holding Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Erdemoğlu, 
2024 yılında reel büyüme hedeflerinin yüzde 20 olduğunu belirtti.

Capital Dergisinin Nisan sayısında açıklamalarda bulunan 
İbrahim Erdemoğlu, “2024’e yaklaşık yüzde 20 reel büyüme 

hedefiyle girdik, ve yaklaşık 4 milyar dolar ciroya ulaşmayı 
hedefliyoruz” diye konuştu. Büyümeyi, devreye giren 

yatırımların ve kurumsal müşteri profilinin sağlayacağını 
ifade eden Eredemoğlu “Avrupa ve ABD’ de devam 
eden durgunluğa ve finansal  sorunlara karşın, enerji 
maliyetlerindeki dalgalanma ve Batılı ülkelerin Çin ile 
ilişkileri kaynaklı taleplerini Türkiye’ye kaydırması, 
hedeflerimize ulaşmamızda önemli etkenler olacak” 
dedi.

HALI VE PoLyEStEr SEKtÖrLErİNdE 
ÇEVrE doStU ürüNLErE tALEP ArtIyor

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Avukat Umut Yılmaz, halkın 
yaşam standartlarını yükseltmek 
ve ihtiyaçları doğrultusunda 
hizmetler sunmak amacıyla 
düzenlediği ziyaretler 
kapsamında kırsal mahalle 
sakinleriyle bir araya geldi. 
Başkan Yılmaz, vatandaşların 
taleplerini dinleyerek sorunları 
yerinde tespit etti. Şehitkamil 
Belediye Başkanı Avukat Umut 
Yılmaz, ilçeye bağlı kırsal 
mahalleleri ziyaret ederek 
vatandaşlarla bir araya geldi. 
Başkan Yılmaz, “Halkçı bir 
belediyecilik yapacağız. Halkın 
ayağına gideceğiz” dedi.

yILmAz: “HALKIN 
ayağına gideceğiz”

Erdemoğlu, 
“Bu yıl için 
önceliklerimiz 
kalıcı müşteri 
memnuniyeti, 
çalışan 
memnuniyeti, 
doğa ve 
çevreyi 
önemseyen 
sağlıklı ve 
sürdürülebilir 
büyüme. Halı 
ve polyester 
sektörlerinde 
çevre dostu 
ürünlere 
talep artıyor.  
Merinos ve 
SASA’da 
devam 
eden yüz 
milyonlarca 
dolarlık 
yatırımı 
2024’ ün 
sonuna kadar 
tamamlamayı 
hedefliyoruz” 
ifadelerini 
kullandı.

yAKLAŞIK 4 mİLyAr
doLAr CİroyA
ULAŞmAyI
HEdEfLİyorUz


